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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

    Την Δευτέρα 29 Οκτωβρίου, η βουλευτής της Δημοκρατικής Αριστεράς, 

Κατερίνα  Μάρκου,  επισκέφτηκε  τα  γραφεία  του  Φορέα  Διαχείρισης 

προκειμένου να ενημερωθεί για την κατάσταση της λίμνης Κορώνειας, το 

στάδιο προόδου των έργων αποκατάστασης της, καθώς επίσης και για τη 

λειτουργία του Φορέα Διαχείρισης και τα προβλήματα που αντιμετωπίζει.

    Η  Πρόεδρος  του  Διοικητικού  Συμβουλίου,  υπάλληλοι  του  Φορέα 

Διαχείρισης  και  η  βουλευτής  έκαναν  μια  εποικοδομητική  συζήτηση  εφ’ 

όλης της ύλης, ενώ η Πρόεδρος ενημέρωσε τη βουλευτή για τις δράσεις 

του Φορέα Διαχείρισης και το σημαντικό έργο που επιτελεί στην περιοχή. 

   Τέλος, η Πρόεδρος αναφέρθηκε στους ενδεχόμενους κινδύνους εξαιτίας 

της σχεδιαζόμενης συγχώνευσης των Φορέων Διαχείρισης, σχετικά με την 

απρόσκοπτη  υλοποίηση  των  ευρωπαϊκών  προγραμμάτων  που 

υλοποιούν.  Η κ.  Μάρκου τόνισε  ότι  στηρίζει  τη λειτουργία των Φορέων 

Διαχείρισης και αναγνώρισε τον σημαντικό τους ρόλο στην προστασία και 

διαχείριση των ευαίσθητων οικοσυστημάτων της χώρας.

    Αναφορικά  με  τη  λίμνη  Κορώνεια,  η  βουλευτής  ανέφερε  πως  θα 

καταβάλει  σημαντική  προσπάθεια  για  την  ενεργοποίηση  των  αρμόδιων 

υπηρεσιών και την προώθηση των δράσεων αποκατάστασης της. 
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